
YES/NO QUESTIONS 

Imos repasar aquelas preguntas nas que debemos responder sí ou non e 

a forma verbal correspondente. Son aquelas que empezan cos verbos 

auxiliares: DO DOES HAVE HAS CAN IS ARE. 

Recordade que sempre debedes responder co mesmo verbo co que vos 

preguntan. É dicir, se me fan unha pregunta utilizando Does he?, pois 

respondedes con he does, se preguntan con is she?, pois respondemos 

con she is, etc… 

Let´s practise a bit/Imos practicar 

Answer the question using the affirmative and negative forms/Contesta 

respondendo sí e non!!! 

Example/Exemplo: 

Do you like pasta? 

Yes, I do 

No, I don´t 

 

Does she like lemon juice? 

Yes, ------------------------- 

No, -------------------------- 

 

Is she a teacher? 

Yes, ------------------------ 

No, ------------------------- 

 

 

 



Are they students? 

Yes, ------------------------- 

No, -------------------------- 

 

Can he play the piano? 

Yes, -------------------------- 

No, ----------------------------- 

 

Have you got a sister? 

Yes, --------------------------- 

No, ---------------------------- 

 

Has she got long hair? 

Yes, ---------------------------- 

No, ----------------------------- 

 

NO SEGUINTE EXERCICIO, RESPONDEDE ÁS PREGUNTAS. 

FIXÁDEVOS EN QUE NON SEMPRE VOS VAI POÑER OS PRONOMES, 

I (EU), YOU (TI), HE (EL), SHE (ELA), IT (ESO, ESA, PARA REFERIRSE 

A OBXECTOS, PAÍSE, ETC…), WE (NÓS PARA MASCULINO E 

FEMININO), YOU (VÓS PARA MASCULINO E FEMININO), THEY (ELES 

OU ELAS). PARA SABER CON CAL DELES CONTESTAR FIXÁDEVOS 

SE VOS PREGUNTAN POR UN CHICO OU UNHA CHICA OU UNHA 

COUSA OU EN PLURAL E POLO TANTO UTILIZAREDES O PRONOME 

CORRESPONDENTE DOS QUE VOS ACABO DE ESCRIBIR. POR 

EXEMPLO, NA PRIMEIRA ORACIÓN PREGUNTA: DOES MRS BROWN 

LIVE IN CALIFORNIA? PARA RESPONDER, TEÑO QUE SABER QUE 



MRS BROWN É UNHA SEÑORA PORQUE MRS SIGNIFICA SEÑORA E 

MR SIGNIFICA SEÑOR, COMO BEN FALAMOS NA CLASE, E POLO 

TANTO O PRONOME PARA RESPONDER SERÁ ELA (SHE). SE ME 

PREGUNTAN, DOES MARTIN…..? EU SEI QUE MARTIN É UN CHICO, 

POLO TANTO RESPONDO CON HE, SE ME PREGUNTAN DOES THE 

CAR…? EU SEI QUE CAR É UN OBXECTO E O PRONOME PARA OS 

OBXECTOS É IT, POLO TANTO CONTESTO CON IT, SE ME 

PREGUNTAN DO MARY AND LISA? EU SEI QUE SE REFIRE A ELAS, 

POLO TANTO O PRONOME EN PLURAL É THEY, E ASÍ 

SUCESIVAMENTE 

 


